

Customer Notice 乘客通告

周大福企業及新創進集團成員 Member of Chow Tai Fook Enterprises and NWS Holdings

發佈日: 2016年5月4日 張貼至: 2016年8月15日



C201600914a02 ODI

路線 Route 5B 取消循環線運作

Cancellation of Circular Operations

由 2016 年 5 月 15 日(星期日)頭班車起,路線 5B 將會取消循環線運作,改爲雙向形式以現時東院道香港大球場外之巴士站的分站爲總站,所有乘客到達香港大球場總站後必須下車。

現時於香港大球場轉乘前一班車或原車繼續行程的免費安排取消,乘客必須於第二程車拍八達通卡或再付車資。有關新八達通轉乘優惠,詳情如下:

With effect from the 1st departure on 15 May 2016 (Sunday), the operations of route 5B will be converted from circular to bi-directional. The bus stop at Eastern Hospital Road outside Hong Kong Stadium will become a terminal point. Passengers are requested to alight at the terminus.

Existing arrangement at Hong Kong Stadium to transfer to an earlier departure or continuing journeys on the same bus will be replaced by the below BBI scheme. Cash paying passengers are required to pay for the 2nd journey for boarding.

八達通 轉乘優惠 Octopus BBI Concession	第一程路線 1 st Journey	方向 Direction	第二程路線 2 nd Journey	方向 Direction	第二程 車費 2 nd Journey Fare	轉乘地點 Interchange Point
		銅鑼灣 Causeway Bay	<u>EM</u>	堅尼地城 Kennedy Town	発費 Free	香港大球場, 東院道 Hong Kong Stadium, Eastern Hospital Road

每天尾班車由香港大球場開出時間維持 00:00

Last departure from Hong Kong Stadium remains at 00:00 daily.

原有服務時間、班次及行車路線維持不變。 The service hours, headways and routeing remain unchanged.

敬請留意。Thank you for your attention.

營運壹部 啓

Operations Department One PW/th

